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2.

g Ärende

Mötet öppnas
Mötet öppnas kl. 13.15

Utseende av justeringsperson
Programnämnden beslutar att utse Mimmi Barmark att tillsammans med
ordfìirande justera protokollet.

Dagordningens godkännande och adjungeringar
Programnämnden beslutar att godkänna dagordningen med tillägg av ändring i
kurslitteratur på kursen SIMM35.

Genomgång av fÌiregående mötesprotokoll Írän29 september 2023.
Protokoll från möte 29 september 2023 läggs till handlingarna.

5. Information från studentrepresentanterna

Angela uppdaterar styrelsen om flera punkter:

3.

4.

a

a

a

Efter att hatalat med fürstaårsstudenterna skulle studenter från SASDA
verkligen vilja ha möjlighet att göra en praktik på 30 hp under den tredje
terminen, eftersom det är svårt att hitta en praktik på 15 hp/halvtermin.
Lena säger att kursplanen ftir SASDA-programmet nyligen har reviderats
och kommer atttilläta en mer flexibel tredje termin ftir studentern4
inklusive möj ligheten till en 3O-högskolepoängspraktik; denna fiirändring
kommer dock inte atttriída i kraft ft)rrän hösten 2024.
Christopher säger vidare att han kommer att hjälpa nuvarande SASDA-
studenter att hitta praktikmöjligheter genom att koppla ihop dem med
andraårsstudenter.

Studenter på SASME-programmet har rapporterat att de inte har tillräckligt
med utbytesplatser, vilket begränsar deras valmöjligheter under tredje
terminen.
Leysan svarar att antalet platser har utökats genom att ge SASME-studenter
möjlighet att studera utomlands utanftir Mellanöstern, så detta har nu lösts.

Andraårsstudenterna rapporterar att de skulle uppskatta att fü sina
handledare utsedda i ett tidigare skede, särskilt für de studenter som ska
göra ftiltarbete.
Lena ffirklarar att det kan vara svårt att koppla studenter till sina handledare
eftersom institutionerna har olika strukturer, men hon kommer att ta upp
frågan med institutionernas studierektorer igen.
Mikhail nämner att det ur deras institutionsperspektiv också skulle vara
fürdelaktigt att f¿i kontakt med de studenter som de ska handleda i ett
tidigare skede, medan Mimmi säger att det skulle vara svårt att veta vilka
lärare som kommer att finnas tillgängliga på grund av tilldelningen av
forskningsmedel och institutionens planering, men de kan fÌjrsöka.
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6. Information från Graduate School

Lena uppdaterar styrelsen om flera punkter:

o Höstens metodkurser: Undervisningsmässigt är vi mitt uppe i att

introducera den omarbetade SIMM5I (SIMM52+ kurserna) som har varit

ett ftirsök att göra höstens metodkurser mer specialiserade och inrikøde

mot våra program. Vi tycker att det har fungerat bra hittills, men vi väntat

naturligtvis på kursutvärderingarna ftir att Ë ordentlig feedback.

o Budget: Lena, Helen och ekonomema jobbar med att fürdigställa budgeten

for 2024. Liksom många andra avdelningar står Graduate School inftir

ökande overheadkostnader utan att mer kommer in. Även med

nedskärningar och besparingar är det inte synligt i budgeten hittills, så vi
behöver fortsätta arbeta med budgeten under de kommande månaderna (für

framtida årsbudgetar). Nämnden kommer att hållas uppdaterad när det

gäller budgeten eftersom vi kommer att ha flera år framfür oss där vi
kommer att behöva vara mer ftirsiktiga med timmar och kostnader.

o Kursplanering; Framöver sikt¿r Graduate School på att endast ha en

planeringscykel, ftir att anpassa var planering till institutionernas. I oktober

2024 är vårt mål att ha planerat hela2025.

Jämstältdhet, likabehandling och mångfald
Catia tar upp frågan om Graduate School kan arbeta mer med policyer och rutiner
när det gäller trakasserier och diskriminering och ftireslår även möjligheten att ta
upp mer information om detta redan på'Program Introduction Day' (PID).
Lena säger att dett¿ är en mycket bra idé och att det finns en 'code of conduct' som
för närvarande håller på att tas fram av fakulteten. Hon kommer att utveckla denna
punkt på PID och se till att vi har tillräcklig information tillgänglig for studenterna,

och även se till att våra rutiner och hur vi agerar vid eventuella anmälningar om
diskriminering och trakasserier är lättillgängliga.
Chris nämner dokumentet om klassrumskultur, som fortfarande finns tillgängligf på

Canvas fÌir både studenter och anställda.
Lena kommer atttafram några ftirslag och vi kan prata om det senare under våren,
antingen inom nämnden eller med programansvariga. Mer arbete med rutiner och
policy kring trakasserier och diskriminering kommer framöver.

9. X'astställande av Graduate Schools examinatorer W2024
Bilaga $9
o Beslut om fastställande av Graduate Schools examinatorer YT024 fattades.

10. Ändring i kursplan
Bilaga $10 a-d
o Nämnden beslutar att godkänna ftiljande ft)rslag:

o SIMP28 Social Sciences: Critical Feminist Perspectives in Social
Theory, spring2024

o SIMP46 Middle Eastern Studies: Theory and Society, spring2024
o SIMM56 Process Tracing, spring2024
o SIMM35 Social Sciences: Digital Ethnogtaphy, spring2024

7



4

11

12. Övriga frågor
Inga övriga frågor

13

Nästa möte
Februari, april, juni: Lucie skickar ut en Doodle till gruppen.

Mötet avslutas
Mötet avslutas kl. 14.00

Vid protokollet:

Lucie Larssonova

Sekreterare

Lena Karlsson
Ordfürande

Mimmi Barmark
Justerare

Lenas iPad


